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В статье рассматривается возможность использования цифровых платформ в рамках технико-криминалистического 
обеспечения расследования преступлений. Приведены характеристики известных цифровых платформ по анализу данных 
и инцидентов информационной безопасности в гражданском секторе. Разграничены понятия цифровых платформ как 
комплекса технологий и как программного продукта. Дано определение криминалистическим цифровым платформам. 
На примере тестирования нескольких криминалистических платформ показаны возможности их использования в процессе 
расследования. Описаны алгоритмы работы данных программных комплексов.
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The article reviews the opportunity for the use of digital platforms within the framework of the engineering and criminalistic 
support of crime investigation. The author lists characteristics of known digital platforms analyzing information security data and 
incidents in the civil sector. The concepts of digital platforms as a technology complex and a software product are distinguished.
A defi nition of criminalistic digital platforms is given. Opportunities for the use of criminalistic platforms in the investigation 
procedure are shown on the example of tests of several of such platforms. Algorithms of operations of such software complexes are 
described.
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